



INTERMEZZO

Kim Lêa Sakkal

Spielfilm
2021, 49 Minuten

Deutsche Sprache
Englische Untertitel

Written & directed by

Kim Lêa Sakkal

Cinematography

Paul Faltz

Cast

Deniz Orta,

Klaus Steinbacher

Light

Eric Cabuti

Set Design

Ashley Ohman,

Renate Mihatsch

Costume Design

Leah Bauthamy

Sound

Torsten Büttner

Montage

Jeannine Compère,

Kim Lêa Sakkal

Production Manager

Fitore Muzaqi

Color Grading

Fabiana Cardalda

Sound Design

Armin Badde

Audio Mixing

Ralf Schipke

Project Supervisors

Prof. Didi Danquart,

Prof. Melissa de Raaf,

Prof. Dr. Lilian Haberer

Production

Kunsthochschule für Medien

Köln, Kim Lêa Sakkal

Funding

Film- und Medienstiftung NRW

Premiere

Festival Max-Ophüls-Preis,

Saarbrücken, 2021

Contact Director

Kim Lêa Sakkal

kimleasakkal@gmail.com

Instagram.com/

kimleasakkal

+49 174 49 38 108

Contact Production

Kunsthochschule

für Medien Köln

Academy of

Media Arts Cologne

Press/PR, Ute Dilger

Peter-Welter-Platz 2

50676 Köln, Germany

+49 (0)221 20 189 330

ute.dilger@khm.de

khm.de



INTERMEZZO

Kim Lêa Sakkal

Fiction
2021, 49 minutes

German Dialogue
English Subtitles

de

Das Haus der Großmutter muss geräumt werden. Rebecca möchte es schnell hinter sich bringen, ihr Zwillingenbruder Carlo sieht die Haushaltsauflösung dagegen mehr als einen All-Inclusive-Urlaub. Zwei ungleiche Welten prallen aufeinander. Zu lange haben sich die Geschwister nicht gesehen, zu viel voneinander verpasst. Zwischen Fremdheit, Vertrautheit, Weinbrand und alten Kleidern werden sie mit ihrer gemeinsamen Vergangenheit und der Zerbrechlichkeit ihrer Erinnerungen konfrontiert und verlieren sich immer mehr in einer Welt, in der die Zeit still steht.

KIM LÊA SAKKAL, geboren 1994 in Beirut, Libanon, lebt und arbeitet in Köln. Von 2015 bis 2020 Studium an der Kunsthochschule für Medien Köln mit Schwerpunkt Regie und Drehbuch. *Intermezzo* ist ihr Abschlussfilm an der KHM.

en

Grandmother's house needs to be cleared out. Rebecca wants to get it done as quickly as possible, whereas her twin brother Carlo sees it more as an all-inclusive holiday. Two differing worlds collide. The siblings haven't seen each other for a long time and have missed too much of what has happened in the other's life. Between unfamiliarity, intimacy, brandy and old clothes they are confronted with their common past and the fragility of their memories and begin to lose themselves in a world in which time stands still.

KIM LÊA SAKKAL was born in Beirut, Lebanon, in 1994. She studied at the Academy of Media Arts Cologne from 2015 until 2020 focussing on directing and scriptwriting. *Intermezzo* is her graduation film at the KHM. Kim lives and works in Cologne.

2021, 49 min
2K, 1,85:1, Dolby Digital 5.1

**Deutsche Sprache
English Subtitles**

